



Styremøte Torpa Idrettslag,

Tirsdag 27. mai 2025

Dagsorden

Frisbeegolfbane; informasjon og forespørsel fra Kai André og Simen

- FAU vil være med på det
- Befaring på sykkelløypa på skolen. Får man til en dugnad der i år?
- Kommunen skal bortpå med gravemaskiner i sommer. Høre om de evt kan bidra med noe
(Tom Stomlien mener at det kanskje skal bli gang- og sykkelveg på baksiden av ballbingen)
- Tipr fra Knut om å kikke på sykkelløypa på Dokka
- Forslaget går ut på å bruke lysløypa, innhente spons fra ulike bedrifter, at idrettslaget søker om midler, bruke veiledere (handlerer til Thomas Wærner?)
- Kai André og Simen lager et overslag.

Åmot

- Nesten ferdig med oppryddinga etter Hans

Status undergrupper

- Fotball
 - Fotografering onsdag 28.05
 - Går bra
 - Samarbeidslag. De fleste skal til Norway Cup. Støtter med en sum per torpespiller
 - 6 rene torpelag
 - Kjetil Tåje har tatt over ansvaret etter Simen
 - Pumpa på vanningsanlegget er ødelagt, må investere i nytt
 - 10-12 dommere nå, én 9'er dommer
 - Investere i ett eller to nyere vaffeljern (Marte kjøper inn)
 - Linda Hagenborg er ny kioskansvarlig
- Aktivitet for alle
 - Tyrili, rundt 30 klatrere
 - Plan for høsten legges før sommerferien
 - Forslag om å få til aktiviteter som ikke koster så mye
 - Kan fortsette som tidligere ift økonomi, men fint om f.eks Tyrili brukes fremfor Helgøya. Betaler for sikringskurs.
- Allidrett
 - Gått bra
 - Deling av hall har gått bra
 - Planlegger ny sesong

- Natursti

Dugnad

- Ved evt loddsalg, så har Kristin loddbøker liggende
- Økonomisk trenger vi ikke dugnad i år
- Loddsalg tar inn mest penger
- Avgjøres til høsten
- Move Synnfjell arrangeres for siste gang til høsten

Medlemskap og forsikringer

- Minne alle undergrupper på å melde inn alle trenere
 - Politiattest o.l.

Byttedag ift utstyr

- Søndag 14. September
- Alt utstyr er mulig (ski, joggesko, klubblær....)

Spondgruppa

- Sjekke opp ift om det er de medlemmene som skal være der

Move Synnfjell

- Arrangeres for siste gang
- Allidrett ordner natursti
- Anende kiosksalg, så har de ingen enda

Evt

- Forespørsel om vi leier ut Åmot til å ha en hundeutstilling
- Teknisk: får ikke lov å bygge en bod inne i hallen. Kan få ha skap; Kristin undersøker
- Toalett på Åmot; Siri kjøper inn vaskeutstyr. Sjekke lista.
- Volleyballgruppa ønsker to nye nett, samt nye baller. Kristin undersøker
- Investere i nytt utstyr til hallen; kinahatter og vester
- Bør valgkomiteen begynne å finne en erstatter for Kristin, og evt ha opplæring sammen med Kristin?
- Bør det være en egen undergruppe for løping og volleyball. Kristin sjekker opp.